
Lyreskovskolen 
 
Der indkaldes til møde i Skolebestyrelsen på 
Lyreskovskolen i mødelokalet 2115 ved ”Pausen”. 
torsdag d. 19. maj 2021 
kl. 17.00-19.00 

Mødedeltagere: 
Louise Sørensen 
Morten Schulz  
Ditte Rodenberg 
Kenneth Kristensen 
Susanne Ries 
Lærer Kamilla Schøler 
Skoleleder Michael S. Petersen 
SFO-leder Lars Zeuthen 
Elevrådsformand Carlotta Ruppel 
Næstformand elevrådet Anita Mir 
 
 
 
 
 

Andre inviterede: 
Peder Stilling (fast gæst) 

Afbud: 
Bjørn Schindhelm 
Jan Skovdal 
Lærer Michael Wissing 
 
 

Dagsorden & referat 

Pkt.  Tid Indhold  Referat 

479 40 Nyt fra: 
Formanden 
 
Skoleledelsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
Stopper efter næste bestyrelsesmøde. 
 
22 års erfaring fra Aabenraa Kommunes 
skolevæsen, og stiller mange spørgsmål for at finde 
ståsted. 
 
Har ambition om højt informationsniveau. 
Starter i juni samtaler med medarbejderne 
grundskolen og følger op med samtaler i de andre 
afdelinger, muligvis først efter sommerferien. 
 
Michael oplever, at der er god atmosfære og 
stemning. 
 
Holder møde med Bov Lokalråd 21. maj og deler 
formandsposten med Jens Boddum fra 
Fjordskolen. 
 
Ledelsen tager hul på forventningsafstemningen i 
forhold til hvordan der skal bedrives ledelse på LS. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Elevrådet 

 
 
 
Andre medlemmer 

Dette afleder en forventningsafstemning i 
skolebestyrelsen. 
 
Der er oprettet et valgfag, der hedder ”Alpinski”, 
der gerne skulle munde ud i en tur til Østrig. Hvis 
der bare er en elev mere i 9. klasse, er turen tjent 
hjem.  
 
Der er mange følelser i fm. sidste skoledag, da den 
ikke kan afholdes som den plejer, bl.a. må der ikke 
kastes karameller. (Dette er i skrivende stund 
ændret pga. ændrede retningslinjer) 
 
I forhold til lejrturen, kan den ikke gennemføres 
som planlagt. Budgettet er det samme så der til 
gengæld kan gennemføres endagsture. Lærerne er 
villige til at gå langt for at imødekomme de unge 
mennesker. 
 
Michael deler pt. sin tid mellem grundskolen og 
udskolingen. 
 
Ønsker info omkring sidste skoledag. Det 
forventes, at der kommer udmelding i løbet af uge 
20. 
 
Kenneth informerer om, at han sidder i bestyrelsen 
for Skole og Forældre. Der er fokus på 
rekrutteringen til skolebestyrelsen, da det er svært 
at finde frivillige. 
 
Vedr. trivslen tager ledelsen fat i det snarest. Hvis 
man som bestyrelse hører noget, bedes man melde 
det til ledelsen. 
 
I fm. varmebudgettet, er der ingen politikere, der 
vil røre ved den, så den gør vi ikke mere ved. 
 
Morten er i dialog med politikerne i forhold til 
trafikløsninger, der tilgodeser gående og cyklende. 
 
I fm. etablering af daginstitution, er der interesse 
for at vide hvordan deres tilkørselsforhold er. 
 

480 15 Status på Covid 19 Michael Der er pt. ingen tilfælde af COVID-19. Det der har 
fyldt, har været, at de store skulle tilbage. 
Medarbejderne i trækker et kæmpe læs. 



Der opleves ikke de store udfordringer mod 
tiltagene, det er meget få, der ikke har kunnet 
overholde restriktionerne. 
 
Stor ros til eleverne, der håndhæver både 
afstandskrav, stamområder, afspritning, m.m. 
 
Der er åbnet op for SFO’en, så børnene kan bare 
komme op. Der er gode muligheder for at lave 
aktiviteter med vurderinger, der tager højde for 
pædagogiske og sociale hensyn. 
 

481  Status på udluftning  
 

Michael Der har den 19. maj 2021 været overlevering, så 
det skulle gerne køre. 
 
Michael følger sagen tæt i samarbejde med Olaf. 
Der kommer til at være dialog med Ejendomme, og 
der forventes at komme en eller anden form for 
efterslæb. 
 
Fremadrettet når der er noget, der skal prøves af, 
må de efter to forgæves forsøg lægge deres 
afprøvninger på dage, hvor der ikke er 
undervisning. 
 
Det skulle være afsluttet, og forhåbningen er, at 
det kommer til at køre. 
 

482  Status på ansættelser Michael Morten og Kenneth deltager den 25. maj ved 
udskoling og SFO. 
 
Louise og Ditte deltager den 26. maj ved 
skolepædagog. 
 
Susanne og Ditte deltager den 27. maj ved 
grundskolelærer. 
 
Kenneth deltager 15. juni i centret. 
 
Der tilsendes link og password, og skolen 
grovsorterer inden forældrevalgte forholder sig til 
ansøgerfeltet. 
 

483  Status på trivsel i 
Grundskolen 

Michael Der er i ledelsen arbejdet med strukturen i 
grundskolen, og der er mange fordele ved corona. 



Man forkorter den fagfaglige del, og der sættes ind i 
forhold til det sociale. 
 
Der skal være så få forskellige lærere i klasserne som 
muligt. Eleverne skal så vidt muligt holdes klassevis. 
Forskudte pauser sænker konfliktniveauet. 
Færrest mulig brug af eksterne lærere/pædagoger.  
Der arbejdes stadigvæk på afkortet skoledag. 
 
Der skal være fokus på faglighed og trivsel, da det 
går hånd i hånd. Der kommer klassekonferencer og 
fokus på nationale test. 
 
Sigtet er, at trivslen øges. 
 

484  Landsmøde Skole og 
Forældre, fredag den 19. og 
lørdag den 20. november 
2021 
Tilbage til fremtidens 
skolehverdag 
Hvem deltager? 
 

Louise Skolen har lov til at sende to delegerede. 
Kenneth deltager. 
Tages op igen på juni-mødet. 
 

VS  Hvem skal 

repræsentere jeres skole på landsmøde 2021 .msg
 

485  Valg til nyt 
bestyrelsesmedlem 

Michael Der skal holdes suppleringsvalg, og det skal 
afholdes så hurtigt som det kan lade sig gøre. 
 
Der skal sendes materiale ud på samme måde som 
ved ordinært valg. 
 
Michael koordinerer med Laila, og venter man til 
efter sommerferien, får man nye Kollund- og 0. 
klasseforældre, der kan tages med i loopet. 
 

486  Punkter til næste møde  Supplerende valg til skolebestyrelsen 
Økonomi  
Årshjul 
Skolen på sociale medier 
 

  Nyt fra:  
Lukket område 

 Punktet blev gennemgået 

 
 


